

Notulen 42ste Algemene Ledenvergadering op vrijdag 27 september 2024

Plaats: gebouw van de Ankeveense IJclub te Ankeveen

Tijd: 20.00 uur

Voor het geval er op dat tijdstip niet voldoende leden aanwezig zijn om rechtsgeldig besluiten te kunnen nemen wordt er al op diezelfde avond een nieuwe vergadering bijeengeroepen tegen 20:15 uur. De agenda zal gelijk zijn en een dergelijke tweede vergadering zal ongeacht het aantal aanwezige leden rechtsgeldig besluiten kunnen nemen.

Agenda

1. Opening en mededelingen

De voorzitter Esther van der Heijden opent de 42ste algemene ledenvergadering om 20.15 uur en verwelkomt de aanwezigen. De voorzitter bedankt de Ankeveense IJclub voor het beschikbaar stellen van de locatie.

2. Ingekomen stukken

Afmeldingen van Anton Bout en Nynke Bron, Johan Ruitenbeek en Dick Landsmeer

3. Notulen algemene ledenvergadering van 13 oktober 2023

Geen opmerkingen

4. Jaarverslagen:

- Verslag van de secretaris; Margot Timmerman leest het jaarverslag voor.
- Verslag technische commissie; Bart Kuil leest het jaarverslag voor. Dank aan Liesbeth van Erp voor haar werk achter de schermen. Ook veel dank aan Henk van Bente voor zijn inzet bij de trainingen. Hij zal gemist worden op het ijs. Data voor komend seizoen:
 - 18 januari 25CK in Hoorn,
 - 4 feb 25 Thialf,
 - 29 mrt 25 combi CK met Viking op de JE-baan,
 - Half oktober start de conditietraining in Ankeveen.

Vraag van Els vd Broeck: Moet er een VOG aangevraagd worden voor alle vrijwilligers?

Bestuur: We starten met het aanvragen voor een VOG voor de trainers, bij de aanvraag via DigiD wordt een verenigingsnummer gebruikt. Er zijn hier geen kosten aan verbonden voor de trainers. Voor het aanvragen van een VOG voor de trainers volgt nog een instructie.

- Verslag toerschaatscommissie. Karin Peek leest het jaarverslag voor. Karin leest ook het verslag, geschreven door Dick Landsmeer, over de fietstraining. Deze training wordt geleid door Jan Welle en Dick Landsmeer.

Vraag: Als er samen met de Viking getraind wordt kan er dan ook gezamenlijk een abonnement aangevraagd worden voor de trainers? Mogelijkheid wordt onderzocht door het bestuur.

- Verslag jeugdcommissie; Vanuit de JC neemt niemand zitting in het bestuur. We zijn nog op zoek naar een bestuurslid die de JC vertegenwoordigt in het bestuur. Nu woont iedere vergadering een lid van de JC een bestuursvergadering bij. Zo waarborgen we de verbinding tussen JC en het bestuur. Colinda Manten leest het jaarverslag voor.

- Verslag redactie. We zijn op zoek naar een bestuurslid voor de redactie. Het bestuur verzorgt nu zelf de mailing, onderhoud website.

5. Jaarverslag 2023-2024 van de penningmeester.

Hetty Koeleman leest het jaarverslag voor.

Vraag: Wat wordt er met de reservepot gedaan? Voorlopig blijft de reserve staan. Idee om een schaatstrip naar Inzel te organiseren wordt geopperd.

6. Verslag kascommissie en decharge penningmeester.

De kascommissie voor boekjaar 2023-2024 bestaat uit Pieter Wortel en Nynke Bron.

Pieter Wortel brengt verslag uit en meldt, dat de Commissie concludeert dat de financiële administratie zorgvuldig is gevoerd en dat de staat van baten en lasten over het boekjaar 2023/2024 alsmede de balans een getrouw beeld van de werkelijkheid geven. De commissie heeft geen op- of aanmerkingen betreffende de financiële jaarstukken. De commissie stelt de jaarvergadering voor de penningmeester decharge te verlenen. De leden stemmen in met het voorstel en verlenen decharge aan de penningmeester.

7. Verkiezing (reserve) lid kascommissie:

Kascommissie: Nynke (tweede keer) en Carlo Groot (eerste keer). Frank Timmerman reservelid.

8. Begroting 2024/2025 en vaststelling contributie 2025/2026.

Voorstel is om voor het volgende seizoen (2025/2026) geen contributieverhoging door te voeren. Voorstel is aangenomen.

-Vraag Frank Timmerman: Waarom niet iets verhogen? Bestuur: Bedrag dat betaald moet worden aan de BGA gaat al fors omhoog, daarom willen we de leden niet belasten met een contributieverhoging.

-Els vd Broeck: Zijn de kosten die betaald worden aan de BGA incl of excl de BTW-verhoging die evt gaat gelden? Kosten BGA: excl evt BTW-verhoging

9. Verkiezing (nieuwe) bestuursleden

Esther van der Heijden is aftredend als voorzitter en stelt zich niet herkiesbaar.

Het bestuur draagt Els van den Broeck voor als voorzitter. De aanwezige leden geven hun goedkeuring voor deze benoeming.

Els geeft wat uitleg over de acties die ze gaat oppakken komend seizoen als voorzitter van het bestuur:

-VCP zoeken, nu zijn twee personen waar het bestuur nu mee in gesprek gaat.

-Meer rondkijken bij de diverse commissies en de verschillende schaatsuren

-VOG regelen voor alle vrijwilligers

10. Samen voor een veilige schaats- en skatesport

De KNSB stelt verenigingen verplicht om per 1 januari 2025 op een aantal punten in te zetten voor een sociaal veilige schaats- en inlineskatesport. Het bestuur is in gesprek met twee mensen die Vertrouwens Contact Persoon willen zijn voor de vereniging. Daarnaast is het streven voor elke vrijwilliger een VOG aan te vragen beginnend bij de trainers. Dit doet betrokkene zelf en er zijn geen kosten aan verbonden.

(zie ook <https://knsb.nl/verenigingen/veilig-schaats-en-skateklimaat/>)

11. Rondvraag en afsluiting van de vergadering.

Pieter Wortel: waarom geen helmplicht op de JE-baan door de 5-Dorpen. Tot op heden is er door de BGA nog niet voor een helmplicht gestemd. Bij jeugdschaatsen is de helm wel verplicht. We bespreken het in de volgende bestuursvergadering. Het is moeilijk om deze verplichting ook te handhaven met verschillende verenigingen op het ijs. Voorstel; dringend helm-advies als 5-Dorpen en verder conformeren aan het beleid van de BGA